Reference Number: 2014-248 28 November 2014

MEMORANDUM TO ALL MEMBERS

Seminar on Draft Guidelines under the Competition Ordinance

The Competition Commission (the Commission) and the Communications Authority published last month drafts of the six Guidelines (Draft Guidelines) that are required by the Competition Ordinance (the Ordinance). The Draft Guidelines is part of the preparatory work towards the full implementation of the Ordinance. Comments on the Draft Guidelines are now sought from all interested parties.

The Federation of Hong Kong Industries has invited the Commission to send representatives to our seminar to be held on December 3 to brief our members the salient points of the Draft Guidelines. This will help members prepare for the full implementation of the Ordinance and comply with the Draft Guidelines.

Details of the seminar are as follows:

Time: 9:30 am - 11:00 am

Venue: 31/F, Billion Plaza, 8 Cheung Yue Street, Cheung Sha Wan Speakers: Ms Wendy Thian, Senior Manager Competition Affairs; and

Mr Stephen Ryan, Manager, Competition Affairs.

Language: English.

Enrolment: Please fill in the reply form and return to FHKI by 2 December 2014.

Enquiry: Mr Jeffreys Tsang (2732 3197)

Policy, Research & Communications Division

Seminar on Draft Guidelines under the Competition Ordinance

To: Policy, Research & Communications Division, FHKI (Fax: 2721 3494/ Email: jeffreys.tsang@fhki.org.hk)

I shall attend the Seminar on Draft Guidelines under the Competition Ordinance on 3 December (Wednesday) at 9.30am.

Name:	_Title:_
Name:	Title:
Company:	Telephone:
Fax:	_ Email:
	· 傳真至 2721 3494 。日後的會員通訊,請[]電郵 *至選擇) If you don't want to receive faxes from us, please note your fax no members' circulars to us through [] email* at; or [] by mail 灣 長裕街八號 億京廣場三十一樓 Federation of Hong Kong Industries, 31/F, 電話 Tel: 2732 3188 傳真 Fax: 2721 3494 網址 Website: www.industryhk.org

致全體會員備忘錄

《競爭條例》草擬指引研討會

競爭事務委員會(競委會)與通訊事務管理局上月發表《競爭條例》(《條例》) 所要求的六項草擬指引,為全面實施《條例》作預備工作。競委會邀請各界人士就 草擬指引提供意見。

香港工業總會將於12月3日舉辦研討會,邀請競委會派代表向本會會員講解 草擬指引的重點,以助會員就《條例》全面實施和遵守指引作好準備。

研討會的詳情如下:

日期 : 2	2014年1	2月3日	(星期三)
--------	--------	------	-------

時間 : 上午9時30分-11時

地點 : 長沙灣長裕街 8 號億京廣場 31 樓香港工業總會

語言 : 競委會代表將以英語發言

報名 : 敬請於 2014年12月2日或之前,填妥報名回條示覆

查詢 : 曾志聰(電話:2732 3197)

政策、研究及傳訊科 謹啟

《競爭條例》草擬指引研討會

致:香港工業總會政策、研究及傳訊科

(傳真號碼: 2721 3494;電郵: jeffreys.tsang@fhki.org.hk)

本人將出席於12月3日(星期三)的《競爭條例》草擬指引研討會。

姓名:	職位:
公司:	電話:
傳真:	電郵: